感谢您选购博宇L系列水族箱冷水机。为了您的安全,也为了您能正确使用本机,使其最佳性能得到充分发挥,使用前请详细阅读本说明书,并妥善保存以备查阅。我们将尽力为您提供满意的服务。

Thank you for purchasing BoYu L Serial Aquarium Water Chiller. To assure that this product can be safely and correctly used and exert its optimal performance, please read this instruction book carefully before use, and keep it properly for future consultation. We will do our best to provide satisfying service for you.

## 产品简介 Briefintroduction of the product

本系列冷水机采用活塞式压缩机及优质纯钛制作的热交换器。具有低功耗、低噪音、制冷效率高及抗腐蚀能力强等特点。本产品淡海水均可使用,适应于酒楼、海鲜市场、水族馆、水产养殖场及家用水族箱等对水温进行调节和控制。

BoYu L Serial Aquarium Water Chiller adopts piston compressor and topquality pure-titanium heat exchanger, which have the characters of low-consumption, low-noise, high refrigeration efficiency and strong resistance to corrosion. It can be used for freshwater and seawater to adjust the water temperature in the hotels, seafood markets, aguariums, family-aquariums and aquafarms.

## 产品特点FEATIRE

- ◆单片计算机温度控制系统, 内置RAM记忆芯片, 温度控制准确, 具有断电记忆功能。 Single-chip computer temperature control system, built-in RAM memory CMOS chip, and precise control temperature with electrical memory functions.
- ◆迷宫式钛金属热交换器,制冷速度快,效率高,耐腐蚀,适应于淡海水水族箱 使用。

Labyrinth type titanium heat-exchanger, quick refrigeration speed, high-efficiency, anticorrosion, and suitable for fresh water and seawater aquariums.

◆超静优质压缩机,环保,高效,节能
Super silent top-quality compressor is environment-protective, high-efficient and energy-saving.

## 使用安全注意事项 Caution for safe use

冷水机使用时必须妥善接地及使用漏电保护开关。电源插头或电线破损时不能使用。湿手不能接触电源,以防触电。

The earthing wires and a leakance switch must be installed when the water-chiller is used. Never use damaged power plugs or wires. And never touch the power with wet hand to avoid electric shock.

2. 请确认所使用的电源电压频率与产品铭牌上所标示的电源电压频率是否相符后, 才将电源插头插入电源插座。

Please confirm that the power voltage and frequency is up to the voltage and frequency marked on nameplate before use.